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Zápisnica zo zasadnutia AS PF UKF v Nitre   dňa 17. 12. 2018 
 
Prítomní: 12 (doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD.; Mgr. Alena Čierna, PhD.;  PhDr. Viktor 
Gatial, PhD.; PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.; Marek Gajdoš; prof. PaedDr. Alena Hašková, 
CSc.; doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD.; Ing. Rudolf Kaniansky; Mgr. Rebeka Štefánia 
Koleňáková; prof. PhDr. Eva Malá, CSc.; Mgr. Dominika Sondorová, doc.; Bc. Lukáš Žiačik) 
Ospravedlnení: 2 (doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD.; PaedDr. Vladimír Šutka, PhD.) 
Neprítomní: 1 (Samuel Vitko)  
 
Hostia:  doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. 

doc. Ing. Ivana Tureková, PhD.   
 
Program: 

1) Otvorenie, kontrola plnenia uznesení 
2) Schválenie návrhu na vymenovanie prodekana pre vedecko-výskumnú činnosť na 

funkčné obdobie rokov 2018 – 2022 (Príloha 1). 
3) Schválenie návrhu členov Vedeckej rady PF UKF v Nitre (Príloha 2). 
4) Rozličné. 

a) Voľba člena Rady vysokých škôl za AS PF UKF v Nitre. 
b) Rôzne. 

5) Záver. 

 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. otvorila zasadnutie AS PF UKF 
v Nitre. Úvodom privítala prítomných členov AS PF UKF a hostí. Ospravedlnila 
neprítomných členov AS PF UKF, ktorí ospravedlnili svoju neúčasť. Predsedníčka AS PF 
UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. oboznámila členov AS PF UKF s programom 
zasadnutia, do ktorého v bode rôzne bola zaradená voľba člena RVŠ za AS PF UKF v Nitre.  
V rámci kontroly plnenia uznesení predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. 
informovala, že z ostatného zasadnutia AS nevyplynuli žiadne uznesenia.  
Program zasadnutia bol hlasovaním prítomných členov AS PF UKF odsúhlasený. 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0   
 
Bod 2 - Návrh prodekana pre funkčné obdobie rokov 2018 – 2022  
Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. predstavil doc. Ing. Ivanu 
Turekovú, PhD. ako kandidátku na funkciu prodekanky  pre vedecko-výskumnú činnosť na 
funkčné obdobie rokov 2018 – 2022 a v krátkosti zdôvodnil jej nomináciu.  
Po predstavení navrhovanej kandidátky prebehla tajná voľba a následne predseda volebnej 
komisie AS PF UKF v Nitre doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD. informoval prítomných 
o priebehu volieb. Voľba prodekanky doc. Ing. Ivany Turekovej, PhD. prebehla 
s nasledujúcim výsledkom: 

 AKADEMICKÝ SENÁT 
Pedagogickej fakulty UKF v Nitre 

       

 



Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1   
 
Na základe výsledku volieb bola za prodekanku pre vedecko-výskumnú činnosť PF UKF 
v Nitre zvolená doc. Ing. Ivana Tureková, PhD. Následne predsedníčka AS PF UKF v Nitre 
Mgr. Alena Čierna, PhD. informovala dekana PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gábora Pintesa, 
PhD. o výsledku voľby prodekana pre vedecko-výskumnú činnosť. Dekan PF UKF v Nitre 
doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD., ako aj zvolená prodekanka doc. Ing. Ivana Tureková, PhD. 
sa akademickému senátu poďakovali za korektný priebeh a prisľúbili súčinnosť pri riešení 
problematiky daného referátu. 
 
Uznesenie č. 1/17122018 
Akademický senát PF UKF v Nitre na návrh doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD., dekana PF 
UKF v Nitre, schvaľuje doc. Ing. Ivanu Turekovú, PhD. na funkciu prodekanky pre vedecko-
výskumnú činnosť. 
 
Bod 3 – Schválenie návrhu členov Vedeckej rady PF UKF v Nitre 
Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. krátko predstavil návrh členov 
Vedeckej rady PF UKF v Nitre a zdôvodnil jeho zloženie.  
Voľba členov Vedeckej rady PF UKF v Nitre prebehla s nasledujúcim výsledkom: 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
 
Uznesenie č. 2/17122018 
Akademický senát PF UKF v Nitre na návrh doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD., dekana PF 
UKF v Nitre, schvaľuje členov Vedeckej rady PF UKF v Nitre. 
 
 
Bod 4 - Rozličné  

a) Voľba zástupcu AS PF UKF v Nitre do Rady vysokých škôl  
V bode Rozličné bola prerokovaná informácia o nutnosti voľby nového člena Rady vysokých 
škôl za AS PF UKF v Nitre, nakoľko doterajší člen RVŠ za PF UKF v Nitre sa dňa 19. 11. 
2018 vzdal svojho členstva v RVŠ.  
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – vyzvala členov senátu 
k rozdiskutovaniu otázky nominácie nového člena RVŠ za PF UKF v Nitre. Zároveň navrhla, 
aby sa  členom RVŠ za PF UKF v Nitre stala prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. 
Doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD. – podala návrh na nominovanie Mgr. Aleny Čiernej, 
PhD. a prof. PaedDr. Aleny Haškovej, CSc. do funkcie člena RVŠ za PF UKF v Nitre.  
Prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. – navrhla, aby sa novým členom RVŠ za PF UKF v Nitre 
stala Mgr. Alena Čierna, PhD.  
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – podotkla, že zasadnutia RVŠ sa 
uskutočňujú minimálne 2x do roka. Zároveň poukázala na to, že jedným z najdôležitejších 
bodov je metodika rozpisu financií pre vysoké školy, a preto je prítomnosť zástupcu člena AS 
PF UKF v Nitre na týchto rokovaniach nesmierne dôležitá.   
Doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD. – poznamenala, že členstvo v RVŠ je zodpovedná 
funkcia a že počas predchádzajúceho obdobia senát nemal zodpovedné informácie 
o prebiehajúcich rokovaniach na úrovni RVŠ. 



Prof. PhDr. Eva Malá, CSc. – vyjadrila podporu obom kandidátkam a vyzdvihla ich 
osobnostné predpoklady pre plnenie funkcie člena RVŠ za PF UKF v Nitre. 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – vyslovila návrh o prerozdelení 
síl v AS PF UKF v Nitre a potvrdila preferenciu voľby prof. PaedDr. Aleny Haškovej do 
funkcie člena RVŠ za AS PF UKF v Nitre; 
Doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD. – podporila návrh predsedníčky AS PF UKF v Nitre 
Mgr. Aleny Čiernej, PhD. 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – vyzvala členov AS PF UKF 
v Nitre k tajnej voľbe nového člena RVŠ za PF UKF v Nitre. 
 
Po diskusii členovia senátu pristúpili k tajnému hlasovaniu. Voľby prebehli s nasledujúcim 
výsledkom:  
prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. získala 9 hlasov,  
Mgr. Alena Čierna, PhD. získala 2 hlasy, 
jeden člen AS PF UKF v Nitre sa zdržal hlasovania. 
 
Uznesenie č. 3/17122018 
Akademický senát PF UKF v Nitre schvaľuje prof. PaedDr. Alenu Haškovú, CSc. ako svojho 
zástupcu v RVŠ na funkčné obdobie november 2018 – máj 2019 s potvrdením nominácie aj 
na ďalšie funkčné obdobie 2019 – 2023. 

b) Rôzne 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – vyzvala členov AS PF UKF 
v Nitre k dodatočnej diskusii. 
 
Mgr. Rebeka Štefánia Koleňáková – poprosila členov AS PF UKF v Nitre, aby priblížili 
študentom PF UKF v Nitre dotazník o hodnotení vzdelávania a učiteľov (8/2018). 
Ing. Rudolf Kaniansky – podotkol, že mnohí študenti nevypĺňajú dotazník najmä z dôvodu 
obavy, či je hlasovanie skutočne anonymné, pričom sa môže zaručiť, že naozaj podanie 
dotazníka je anonymné. 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – sa vyjadrila, že na Kolégiu 
dekana prebehla diskusia o zostručnení dotazníka a o jeho sprístupnení aj prostredníctvom 
sociálnych sietí.i 
Ing. Rudolf Kaniansky – poznamenal, že v apríli vyšla nová smernica, podľa ktorej je 
dotazník minimálne o 30% jednoduchší. 
Bc. Lukáš Žiačik – vyjadril názor, že aj keď je dotazník užší, stále zaberá cca. 30 minút a po 
10 minútach sa stáva neatraktívny. Navrhol, aby sa vytvoril nový dotazník, ktorý je možný 
rozposlať študentom prostredníctvom emailu (napr. cez Google formulár); 
Ing. Rudolf Kaniansky – podotkol, že v dotazníku sú otázky viazané k predmetu a Google 
formulár neumožňuje presné vyhodnotenie; 
Bc. Lukáš Žiačik – navrhol, aby sa študenti nemuseli vyjadrovať ku každému predmetu, ale 
len k predmetom, ku ktorým chcú prejaviť názor; 
Ing. Rudolf Kaniansky – poznamenal, že dotazník, upravený smernicou, nemal ambíciu ísť 
ďalej; 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – vyjadrila podporu k návrhu Bc. 
Lukáša Žiačika, aby bol dotazník koncipovaný jednoduchšie. 
Prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. – sa vyjadrila k limitovaniu fakultných správ. Navrhla, 
aby fakultné správy mali maximálne 50 strán a obsahovali len relevantné informácie. 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – uzavrela diskusiu s prísľubom 
pretlmočenia tohto problému na najbližšom stretnutí Kolégia dekana. 



Bc. Lukáš Žiačik – predostrel problém spojený s nefunkčnosťou tlačiarne umiestnenej vo 
vestibule PF UKF v Nitre. Zároveň sa spýtal na zriaďovateľa tlačiarne, s ktorým by mohol 
prekonzultovať daný problém. 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – navrhla, aby bol problém 
s tlačiarňou predostretý dekanovi PF UKF v Nitre, ktorý by mal požiadavku tlmočiť na 
zodpovedných miestach. 
 
Bod 5 – Záver, poďakovanie a ukončenie zasadnutia 
V závere predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. poďakovala všetkým 
prítomným, členom AS PF UKF v Nitre a hosťom za účasť na zasadnutí a súčasne všetkým 
prítomným popriala šťastné a pokojné Vianočné sviatky a do Nového roka 2019 veľa síl do 
ďalšej tvorivej práce. 
 
Nitra, 17. 12. 2018         
                      Mgr. Alena Čierna, PhD., v. r. 
             predsedníčka AS PF UKF v Nitre  
 
 
Zapísala: Mgr. Dominika Sondorová 
 
 
Prílohy: 

1. Prezenčná listina zo zasadnutia AS PF UKF zo dňa 17. 12. 2018 
2. Vedecko-pedagogická charakteristika doc. Ing. Ivany Turekovej, PhD., navrhovanej 

na post prodekanky pre vedecko-výskumnú činnosť. 
3. Návrh členov VR PF UKF v Nitre na obdobie rokov 2018 – 2022.  


